
 
 

   
 

 Notulen GMR vergadering 12-04-2023 
Plaats: Talentenschool de Almgaard, Almkerk 
Aanwezig: Anneke, Sander, Geertje, Carlo, Petra, 
Mandy, Marjo en Esther 
Afwezig met kennisgeving: Agnes 

Opening  

Vaststellen agenda en notulen 
vorige vergadering 

Agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
Naam in de notulen wordt gewijzigd in ‘bestuurder’.  
Verder worden de notulen ongewijzigd vastgesteld. 
 

Mededelingen CvB - Procedure opstarting permanente ondersteuning 
bestuurder; streven wordt om hier voor de 
zomervakantie meer duidelijkheid over te hebben. 
Verwacht wordt om hier deze maand meer over te 
horen van de RvT. 

- Strategisch beleidsplan; zitten in de lay-out fase. 
Werkgroep komt komende week weer bij elkaar. 

- Taakomschrijving intern kwaliteitsmedewerker; graag 
als punt op de volgende vergaderagenda. 

- Formatie volgend schooljaar. Duidelijk is wat de 
begroting is, hoeveel groepen iedere school kan 
draaien. Wel zijn er bijv. zwangerschapsverloven in te 
vullen, personeel wat nu uit de NPO-gelden betaald 
wordt. Hier wordt nu naar gekeken en de eerste 
gesprekken worden gevoerd hierover. 
Er wordt ook gekeken of er nog een vaste invaller 
aangesteld kan worden om stichting breed  in te 
kunnen zetten bijv. bij ziekte. 

 

Evaluatie groot overleg ‘t  
Ravelijn 

Het groot overleg is als positief ervaren. 
Daarnaast ook erg informatief. 
 
Tip: 
Metertjes laten zien bij het financiële gedeelte; gelijk duidelijk 
voor iedereen hoe het ervoor staat. 
 
Vanuit RvT kwam nog de suggestie om volgend jaar ook meer 
op schoolniveau in te zoomen. Dus de pijlers per school. Dan 
kunnen de directeuren kort de situatie per school schetsen. 
 

Jaarrekening 2022 (Marap Q4) Mooi resultaat bij de Q4. Inmiddels is deze iets bijgesteld. 
Nettowinst is bijgeschaafd naar ca. € 23.000,- 
 
Er wordt nu met elke directeur besproken waar de resterende 
NPO-gelden aan gespendeerd gaan worden. 

http://www.soo-lva.nl/stichtingsnieuws/soo-lva/recent-nieuws/


 
 

   
 

Daarnaast is er een subsidie voor verbetering van de 
basisvaardigheden. 
Eind april krijgt de stichting te horen wie er ingeloot is, elke 
school heeft zich hiervoor ingeschreven. Scholen met de 
meeste achterstanden worden het eerst ingeloot. 
 

(Bestuurs)formatieplan Bestuurder geeft een uitleg hoe het formatieplan opgesteld 
wordt en wat er in terug te lezen is. 
 
Op sommige scholen veel onderwijs ondersteunend personeel. 
Dit wordt veelal betaald vanuit de NPO-gelden. 
Hierin wordt per school een keuze gemaakt. Andere scholen 
kiezen ervoor om een groep extra te kunnen bemannen met 
een leerkracht. 
 
Leerlingaantallen dalen niet. Door natuurlijk verloop kunnen 
we alle leerkrachten behouden. 
 
2022 was een moeilijk jaar, na de corona, een griepgolf in het 
najaar. Veel opgelost met eigen personeel. Dit is terug te zien 
in het ziekteverzuim. 
Er is een ziekteverzuimplan. 
 
Arbo beleid: 
Er is een bovenschoolse beleidsgroep voor wat betreft alle 
ARBO-zaken. Er komt een nieuwe nulmeting.  
In de beleidsgroep moet ook een PGMR-lid zitting gaan nemen. 
 
Niet iedereen heeft een officieel BHV-diploma. Alleen mensen 
die herhalingscursussen hebben gevolgd.  
Bestuurder geeft aan dat dit het basisaanbod is om op scholen 
te voldoen aan de veiligheidsnormen. 
Evalueren is wel zeer belangrijk! 
 
Twee kleine kanttekeningen op het formatieplan; 
Spelfout op pagina 10, in de tweede alinea.   
Ook het Brin-nummer van de Almgaard klopt in het document 
niet. 
 
Voorzitter GMR ondertekent het bestuursformatieplan. 
 

Rondvraag 1 - Gesprekkencyclus is vastgelegd. Dit is voor al het 
personeel. Bestuurder volgt dezelfde cyclus met de 
directeuren. 
Ervaringen PGMR-personeel; 

http://www.soo-lva.nl/stichtingsnieuws/soo-lva/recent-nieuws/


 
 

   
 

Format verslag is erg groot. Bestuurder geeft aan dat 
dit inderdaad verwacht wordt, een stuk reflectie op 
jezelf. 
 

- Mail vanuit MR Almgaard met vraag over de 
leernetwerken, subsidies voor o.a. en stagiaires en 
protocol klas naar huis: 
 
Vanuit LC'ers was het niet duidelijk wat de bedoeling 
was, wat er verwacht werd. Vanuit overig personeel 
zijn er vragen over de keuze die gemaakt moet worden 
voor aanwezigheid (wat als niets aansluit) en wat als 
iemand toch niet naar een leerkring gaat. 
 
Bestuurder geeft hier antwoord op; er is een 
bovenschools jaarplan waarin een aantal 
aandachtspunten naar voren kwamen. Er waren al een 
aantal netwerken opgestart. Er was verder nog geen 
protocol voor de leernetwerken.  
Van LC’ers wordt verwacht dat ze bovenschools ingezet 
kunnen worden. Vandaar de keuze voor de 
leernetwerken.  
 
Volgend jaar wordt hier een vervolg aan gegeven. Wel 
in samenspraak met de LC’ers. En er zal eerder over 
gecommuniceerd worden naar personeel. 
 

- Er zijn subsidies voor onderwijsassistenten en 
stagiaires. Wat wordt hiermee gedaan? 
Bestuurder; hier wordt de mentorentraining van 
betaald. En eventuele stagevergoedingen zouden 
hieruit ook betaald kunnen worden 
Hier moeten verder nog afspraken over gemaakt 
worden in het MT. 
 

- Elke school heeft een procedure voor wanneer een klas 
naar huis gestuurd wordt.  
Groepen verdelen e.d. is mogelijk,  maar dit is per 
school verschillend voor wat mogelijk is. 
Per school staat de procedure in de schoolgids. 
 

 Bestuurder verlaat de vergadering. 

(Concept) jaarverslag GMR GMR heeft geen aanvullingen op het concept jaarverslag. 
GMR is akkoord. 
 

http://www.soo-lva.nl/stichtingsnieuws/soo-lva/recent-nieuws/


 
 

   
 

 

  

 

 

 

Functioneren GMR Een GMR-lid is tevens ouder als werknemer binnen de 
stichting. Dit is soms lastig; vanuit welke rol wordt over 
onderwerpen gesproken. 
GMR-lid geeft zelf ook aan dat ze dit lastig vindt. 
Voor de besluitvorming zit het niet in de weg, aangezien tot nu 
toe alleen personeelsgeleding over zaken heeft gestemd. 
 

Rondvraag 2 - Is er een stichtingbreed beleid voor schoolreis, 
vrijwillige bijdrage e.d.? 
Dit is er niet. Het is aan de scholen zelf om een goede 
invulling te geven aan bijv. de bekostiging van de 
schoolreis. Er zijn creatieve oplossingen, zoals een 
sponsorloop om dit te kunnen bekostigen. 
 

Sluiting vergadering Carlo sluit de vergadering. 

Besluitenlijst - GMR is akkoord met het bestuursformatieplan 2023-
2024 

- GMR is akkoord met het jaarverslag GMR 2022 

Todo lijst: Mandy: 
- Taakomschrijving intern kwaliteitsmedewerker; graag 

als punt op de volgende vergaderagenda. 
 

  

http://www.soo-lva.nl/stichtingsnieuws/soo-lva/recent-nieuws/

